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朝陽科技大學
095學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	0293
	Course Number
	0293

	授課教師
	劉意鈴
	instructor
	LIU,YI LING S.

	中文課名
	英語發音練習
	Course Name
	English Pronunciation Practice

	開課單位
	校訂選修(日間部)
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程旨在訓練正確的英語發音，及學習發音的技巧規則，同時提供學生多聽的機會，提昇發音的自信。
	Objectives
	This course aims to train students the tips and techniques of English pronunciation.  Meanwhile, it provides the opportunity for students in listening as well. It is for the purpose of building up the confidence in English pronunciation.



	教材
	 1) 課本: 英文發音. 劍橋大學出版(2003)

 (請注意，決定要修發音課的學生上課前要先準備好課本)

2) 補充教材(上課發給學生)


	Teaching Materials
	1) Textbook: English Pronuciation in Use. Cambridge University Press (2003)

(It is important for students who are determined to choose the pronunciation class should have the textbook ready for the first session)

2) Supplementary materials (to be distributed in in class).

	成績評量方式
	 (1) 口試 (50%)

 (2)課堂表現/專題(50%)


	Grading
	(1) Oral exam (50%)

(2) Performance/project (50%)



	教師網頁
	

	教學內容
	 對大多數學生而言,這是一堂相當有趣具挑戰性的基礎課程。學生將學會英文的單字，句型及會話有什麼不同。課堂上也會探討其他方面的相關技巧。要特別注意的是課堂參與及出席率非常重要。
	Syllabus
	This is an extremely interesting, challenging & fundamental class to most students. Students will learn the English speaking differences in words, sentences & conversations. Other skills will also be investigated throughout the course. Please note that class participation/attendance is essential.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

